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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2017/18:307 Den allmänmedicinska forskarskolans framtid

Vetenskapsrådet utannonserade 2009 medel för fem kliniska forskarskolor, 
varav en i allmänmedicin. Den allmänmedicinska forskarskolan har varit 
framgångsrik och resulterat i ett stort antal doktorander inom olika 
yrkeskategorier. Den har också lett till en viktig förstärkning av allmänmedicin 
som specialitet.

Jag vill därför fråga statsrådet Helene Hellmark Knutsson:

 

På vilket sätt kommer statsrådet och regeringen att ekonomiskt säkra den 
allmänmedicinska forskarskolans framtid?

………………………………………

Anders W Jonsson (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-22
Besvaras senast
2017-11-29 kl. 12.00


